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ZÁPIS 

z mimořádné valné hromady úseku OSÚ snowboardingu SLČR 

konané dne 8.7.2024, v aule ČUS na Strahově, Praha 6 od 8:15 hodin 

Pozvánka na MVH je přílohou č.1 tohoto zápisu. 

Mimořádné valné hromady byli přítomni delegáti (DHR), prezenční listina je přílohou č.2 

Dále se zúčastnili hosté, prezenční listina hostů je přílohou č.3 

1. Zahájení 
Zasedání zahájil v 8:15 hod M.Schimmer, přivítal přítomné delegáty a hosty. 
 M.Šternová provádí registraci DHR a přihlášených hostů. 
 

2. Volba pracovního předsednictva 
Do pracovního předsednictva Rada SB navrhla L.Trojana a M.Bohůnkovou a M.Schimmera. 
Přítomným bylo oznámeno, že se jednání nahrává. 
 
Nebyl žádný protinávrh, všichni DHR se vyslovili pro, návrh přijat  
 
Usnesení 1/24 

MVH SB zvolila pracovní předsednictvo ve složení M.Schimmer, L.Trojan, M.Bohůnková. 

M.Schimmer oznámil, že MVH bude řídit právník L.Trojan. 
 

3. Schválení programu VH 
Přítomní byli vyzváni, zda má někdo připomínky k programu. 
M.Jechová – nerozumí, co je míněno bodem 10, žádá upřesnění. 
M.Schimmer – vzhledem k tomu, že odstoupili všichni členové RK, navrhuje zařadit do programu bod 11 
– volba RK SB SLČR a další body posunout 
M.Schimmer se vyjadřuje k bodu 10. Jedná se hlavně o novou volbu do RK SB. 
M.Jechová – dotaz, v jakém bodě se bude hlasovat o novém Statutu 
Na to M.Schimmer odpovídá, že o novém Statutu se hlasovat nebude. Nový Statut byl schválen, pak 
schválen i VV SLČR a Odvolací komise se vyjádřila, že není v rozporu se Stanovami SLČR. 
 
Hlasování o programu – tak jak byl předložen + vložení bodu 11 – volba RK SB a posunutí dalších bodů 
Všichni pro návrh, program schválen 
 
Usnesení 2/24 

MVH SB schválila navržený program se zařazením bodu 11 – volba RK SB a posunutí následujících bodů. 

Schválený program: 
 
Program Mimořádné valné hromady : 
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1. Zahájení 
2. Volba pracovního předsednictva MVH 
3. Schválení programu VH  
4. Volba zapisovatele, ověřovatele, mandátové a návrhové komise 
5. Zpráva mandátové komise 
6. Slovo Prezidenta SLČR D. Trávníčka 
7. Slovo předsedy M.Schimmera 
8. Zpráva z Konference SLČR ze dne 31.5.2024 
9. Projednání stížností a podnětů 
10. Projednání závěrů z VH SB ze dne 23.4.2024 
11. Volba RK SB SLČR 
12. Různé 
13. Usnesení OSÚ SB SLČR 
14. Závěr 

 
4. Volba zapisovatele, ověřovatele, mandátové a návrhové komise 
Hlasování o volbě 
Zapisovatel: M.Šternová      
Ověřovatel: K. Sajdl      
Mandátová komise: M. Šternová 
Návrhová komise: M. Šternová, K.Suchanová  
Není žádný jiný návrh 
Hlasování: všichni pro 
 
Usnesení 3/24 

MVH SB zvolila zapisovatele, ověřovatele, mandátovou komisi a návrhovou komisi. 

 
5. Zpráva mandátové komise 
Na základě kontroly usnášeníschopnosti bylo konstatováno, že v 8:23 hod je přítomno 21 DHR z 34 DHR, což je 62 

%. Nadpoloviční většina činí 11 DHR. 

Valná hromada je usnášeníschopná.  

Příloha 4 – zpráva mandátové komise 

6. Slovo Prezidenta SLČR D. Trávníčka 
Prezident David Trávníček pozdravil přítomné, a vyjádřil se k aktuální situaci v SLČR a okolo své osoby. 
Shrnul, co se dělo na Konferenci SLČR. Poděkoval, že mu byla vyslovena důvěra do další práce. 
 
8:26, příchod 1 DHR, celkem 22, nadpoloviční většina 12 
 
Vyjádřil se ke šťastné novině – těhotenství Evy Adamczykové, tím nám ale ubude spousta medailí.  
Velmi roste náročnost administrativy, hlavně vzhledem k NSA. Zavedení povinného auditu pro prioritní 
svazy, to způsobí navýšení finančních prostředků na audit, který ale nelze hradit z dotací NSA. 
Velká odpovědnost členů VV SLČR, všech, kteří mají podpisové právo za Svaz 



 

 

Svaz lyžařů České republiky  

Cukrovarnická 483/42  

162 00 Praha 6 

+420 220 980 618 

 ski@czech-ski.com  

www.czech-ski.com 

Tím, že je E.Adamczyková těhotná, nezúčastní SP SBX na Dolní Moravě, který byl zařazen mezi sportovní 
událost mimořádné důležitosti. Směrem od NSA pochyby, že o tom Svaz musel vědět… Nevěděl, ale 
máme i jiné další sportovce, kteří mohou na medaili dosáhnout. 
Na Konferenci také proběhlo, že se budou schvalovat Zásady hospodaření, nakládání s penězi podle 
pravidel. 
SLČR se stal členem Paralympijského výboru. 
Informace o tom, že M.Schimmer byl zvolen do VV ČUS. Velmi důležitý návrat SLČR do pozic ČUS. 
Tabulka úspěšnosti, tak jak ji hodnotí NSA, SB velmi úspěšný. Diskuse uvnitř je dobrá, ale řešme si 
problémy interně. Dělejme práci pořádně. 
 
L.Trojan – diskuse bude k bodu 6 a 7 najednou 
 
7. Zpráva předsedy OSÚ SB SLČR M.Schimmera 
Některé body, které měl připravené, už řekl Prezident.  
Tím, že do VV SLČR byla zvolena V.Chvátalová, musela opustit pozici v Radě SLČR. Na toto místo 
místopředsedy byl zvolen M.Dvořák. SB v Radě bude zastupovat M.Bohůnková. 
Posílení pozice úseku snowboardingu v SLČR. 
Připomněl, jak dlouho trvalo vybudovat dnes takto úspěšný úsek. Tato MVH je proto, že je kritizována 
práce funkcionářů a lidí, kteří pro snowboarding dělají. Byl by rád, aby ti, kteří kritizují, si uvědomili, kolik 
práce za tím je a aby také přispěli do systému prací a něčím konstruktivním. 
 
Otevřena diskuse k oběma zprávám, do které se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení 4/24 

MVH SB bere na vědomí zprávu mandátové komise, Slovo Prezidenta SLČR a Slovo Předsedy úseku SB. 

8. Zpráva z Konference SLČR ze dne 31.5.2024 
Něco už bylo řečeno dříve, změny ve VV SLČR a Radě SLČR. 
Konference SLČR schválila rozpočet v obdobné výši jako byl schválen na VH SB. 
Zápis z Konference SLČR visí na webu SLČR. 
 
9. Projednání stížností a podnětů 
Nejen Rada SB, ale i širší plénum Svazu lyžařů, bylo mailem seznámeno se stížnostmi na činnost, střet 
zájmů a chybnou volbu členů RK. 
M.Schimmer informoval o odstoupení členů Revizní komice SB. Byli zvoleni podle nového Statutu, který 
ale ještě nebyl v platnosti. Proto dnes dojde k nové volbě. 
Co se týká střetu zájmů, stávající systém je starý 25 let. V průběhu času docházelo k různým změnám, 
takže, když je někdo někde členem, vůbec nic to nemusí znamenat. Podle M.Schimmera je systém 
funkční, což dokazují úspěchy úseku, pořádají se závody, včetně velkých mezinárodních akcí jako je MSJ 
a závody SP. Pokud má někdo nějaké připomínky, je lepší se ptát konkrétně než rozesílat hromadné 
emaily. 
M. Jechová reaguje – snažila se komunikovat přímo s RK i s předsedou Schimmerem, ale po 3 měsících, 
kdy nebyla vyslyšena, byla nucena situaci vyeskalovat. 
Vše je o nezávislosti Revizní komise. Pokud je všechno v pořádku, nevidí důvod odmítat zkušené členy 
Svazu lyžařů do RK. Odmítnutí služeb J.Skřipského bylo impulsem ke stížnostem k Etické komisi SLČR a 
Odvolací komisi SLČR. Stejně tak NSA může kontrolovat, jak jsou nastaveny kontrolní mechanismy. 
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M.Jechová si myslí, že tato MVH byla svolána pozdě a nebyla dodržena lhůta a mohla by být opět 
napadnuta, nebyla dodržena 15denní lhůta. 
M.Schimmer reaguje a také se vyjadřuje k tomu, co dělá N.Pochopová  - kontrolní činnost pro SpS, tak 
aby bylo vše v pořádku.  
Do RK byli navrženi různí kandidáti a delegáti VH zvolí toho, koho uznají za vhodného. M.Schimmer do 
toho nebude zasahovat. 
Diskuse ke lhůtě pro svolání VH, která je uvedena ve Statutu.  
M.Šternová – podle Statutu z roku 2013.. Mimořádná valná hromada bude svolána, vysloví-li se pro její 
konání nadpoloviční většina členů Rady…. V takových případech je povinností Rady svolat mimořádnou 
valnou hromadu s datem konání nejpozději do 15 dnů. 
 
Usnesení 5/24 

MVH projednala stížnosti a podněty. 

 
10. Projednání závěrů z VH SB ze dne 23.4.2024 

Podle M.Schimmera je jediným kontroverzním bodem, který byl napaden, Volba členů RK SB, kdy volba 
proběhla podle nového Statutu, který ještě nebyl platný. Všichni členové RK SB odstoupili a volba bude 
provedena znovu. 
Statut SB je nyní schválen a Odvolací komise SLČR to potvrdila. 
 
T.Michal – máme zatím stále platnou VH, žádný orgán ji nezrušil 
 
Usnesení 6/24 

MVH SB schválila přijatá usnesení z VH SB ze dne 23.4.2024 vyjma usnesení o volbě RK SB. 

Hlasování: pro 20 – proti 2 – zdržel 0 

 
11. Volba Revizní komise 
M.Šternová – sekretariát obdržel rezignaci všech 3 členů RK SB. Zároveň se přihlásilo 5 kandidátů do RK 
– v abecedním pořadí M.Jelínek, N.Pochopová, M. Ritter, K.Sajdl, J.Skřipský 
Nutné ustanovení volební komise 
M.Jechová  - dotaz na akceptování jejího návrhu, že by do RK byl zvolen zástupce za každou ze třech 
disciplín 
M.Schimmer -  podala jste to jako návrh na změnu Statutu, ale změna Statutu teď není na programu 
M.Jechová – apel na delegáty, zda úzus, který je praktikován u členů Rady SB, že je zvolen člen za každou 
disciplínu, by neměl být praktikován i u volby do RK. Do RK se může přihlásit kdokoliv, ale neměl by být 
napojený na členy Rady, aby nedocházelo ke střetu zájmů. 
 
Volba volební komise, navrženi P.Elsterová, P.Vida, protinávrhy nejsou, delegáti se vyslovili pro 
Volba bude tajná, příprava volebních lístků, max. 3 kroužky na 1 lístku 
 
M.Jechová se ptá na klubovou příslušnost M.Rittera, který není osobně přítomen. 
M.Šternová – M.Ritter je členem SK Freestyle area 
 



 

 

Svaz lyžařů České republiky  

Cukrovarnická 483/42  

162 00 Praha 6 

+420 220 980 618 

 ski@czech-ski.com  

www.czech-ski.com 

Proběhla tajná volba a byly vyhlášeny výsledky volby členů RK: 
M.Jelínek 2 hlasy 
N.Pochopová 19 hlasů 
M.Ritter 22 hlasů 
K.Sajdl 22 hlasů 
J.Skřipský 3 hlasy 
Do RK SB byli zvoleni N.Pochopová, M.Ritter, K.Sajdl. 
 
Usnesení 7/24 

MVH SB zvolila RK SB ve složení N.Pochopová, M.Ritter, K.Sajdl. 

 
12. Různé 
T.Michal (za klub Lítací jelen) se ptá, kdy dostanou odpověď na dotazy, které byly zaslány před MVH. 
Vzhledem k pozdnímu zaslání (email přišel na sekretariát v pátek 5.7. ve 22:09h), obdrží odpověď po 
příštím jednání Rady SB. 
Hlasový záznam, který je pořizován, nebude veřejně k dispozici. Nahrávka bude použita pro vyhotovení 
zápisu. 

 
Diskuse k tomu jak bude vypadat usnesení. 
T.Michal – VH SB je stále platná 
L.Trojan -protinávrh schválit závěrečné usnesení, MVH schvaluje přijatá usnesení z VH SB ze dne 
23.4.2024 vyjma volby členů RK 

 
P.Benáčan – Dotaz, jak to bude s disciplínami na ODM. 
M.Schimmer odpověděl, že bohužel pořadatel - kraj nezařadí slopestyle na ODM, bude jen PAR a SBX. 
Stejně tak na EYOF nebude SBX. 

 
13. Usnesení OSÚ SB SLČR 
Protinávrh – MVH SB SLČR schvaluje přijatá usnesení VH SB ze dne 23.4.2024 vyjma usnesení o volbě 
členů RK SB. 
Usnesení MVH OSU SB SLCR konané 8.7.2024 je přílohou tohoto zápisu. 
 
Hlasování o usnesení  pro 20-proti 2 – zdržel 0, protinávrh byl přijat 
 
14. Závěr 
Valná hromada byla ukončena v 9:40 hodin  
Zapsala: Michaela Šternová 
Ověřil: Karel Sajdl  
 


